
 
 
Motie Formule 1 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 5 november 2018,  
In beraadslaging over de programmabegroting 2019-2022,  
 
Constaterende dat:  
 

 Formula One Management Limited, eigenaar van de Formule 1, het circuit van 
Zandvoort een concreet aanbod heeft gedaan om reeds in 2020 een Grand Prix te 
organiseren 

 Door de goede prestaties van Max Verstappen er enorm veel Nederlandse 
liefhebbers zijn van de formule 1 en zeker van een race in Nederland 

 Zandvoort in 1952 betrokken was bij de eerste officiële WK formule 1   
 

 
Verzoekt het college:  

 
Om namens de Haarlemse Raad haar steun uit te spreken voor een terugkeer van de 
formule 1 in Zandvoort.  
Wanneer er concrete verzoeken, vragen of voorstellen aan Haarlem worden gedaan deze 
natuurlijk zo snel mogelijk met de raad te delen zodat deze zich daarover kan buigen 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag.  
 

Trots Haarlem 

Sander van den Raadt  


